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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie MENS & MAATSCHAPPIJ 

 

Op:  14 januari 2013 

Aanvang:  19:30 uur 

Locatie:  de raadzaal van het gemeentehuis 

 

Aanwezig:  C.F. Zijlmans    voorzitter  

   

  J.W. Boluijt   lid    

  N.C.J. Broos   lid 

  L.C.M. Baselier   lid 

  D. Abresch   lid 

  M.A. den Broeder  lid 

  W.J. van den Berge  lid 

  L.C.M. van Eijk   lid 

  G.G. de Neve   lid 

  J. Ooms   lid 

  J.W. Huijbregts   lid 

  C.A.M. Aarts   lid 

  M.J.E. van der Blom  lid 

 

 C.J.M. Van Geel  wethouder  

  

 M. van Vliet   beleidsmedewerker MO 

 R. Reijngoudt   afdelingshoofd MO 

  

 

Afwezig:   

 

Pers: 1 

Omroep: - 

Publieke tribune:  3 

 

1. Opening. 

 

 

2. Vaststelling agenda.  

De agenda wordt vastgesteld zonder wijzigingen.  

 

3. Spreekrecht burgers. 

 

4. Vaststelling besluitenlijst van 4 december 2012.  

De heer Ooms vraagt naar de nieuwe informatie van Pipi volgens het verslag. Heeft de wethouder 

informatie  betreffende de huurprijs al eerder aan de heer Boluijt gegeven? De wethouder geeft aan 

dat dit niet het geval is.  

 

De besluitenlijst wordt vastgesteld.  
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5. Ingekomen stukken, mededelingen en toezeggingen. 

Mevrouw Abresch betreffende de toezeggingenlijst met betrekking tot het kunstgras: ’is niet aan de 

ambtelijke organisatie’ waarom staat dit er zo? Wethouder Van Geel: de ambtenaar kan geen 

toezeggingen doen. De voorzitter geeft aan dat de wethouder wel verantwoordelijk is. Is de 

toezegging nu geen toezegging meer? De heer Van Geel geeft aan dat er verder geen info naar de 

raad gegaan is. Hij had de toezegging moeten bekrachtigen. Mevrouw Abresch vraagt om een 

bevestiging van de toezegging in de toezeggingenlijst.  

 

Mevrouw Abresch vraagt m.b.t. SOM dat er problemen schijnen te zijn. Hoe kijkt de wethouder hier 

tegenaan? De voorzitter adviseert dit naar de volgende cie. door te geleiden. De begroting van SOM 

staat volgende maand op de agenda.   

 

De raadsmededeling met betrekking tot de oprichting van het participatiebedrijf had misschien op de 

agenda moeten staan. Wethouder van Geel geeft aan dat dit in mei/juni in de raad komt. 

De heer Boluijt over participatiebeleid. Hij wenst graag meegenomen te worden in het proces.  Met 

betrekking tot de motie van Haaksbergen over de AWBZ vraagt hij de commissieleden de motie door 

te geleiden naar de raadsvergadering. De motie komt op de agenda. 

De heer Boluijt vraagt om een antwoord op de vragen op participatiebeleid. Wethouder Van Geel 

geeft aan dat hij hierop terug komt.  

 

De heer Broos geeft aan dat een besluit over de transitie jeugdzorg genomen moet worden en 

wanneer er een bijeenkomst is. Wethouder Van Geel geeft aan dat er informatie komt voor de negen 

gemeenten. Daarnaast komt er in de maart vergadering informatie.   

 

6. Wijzigingsvoorstel wet werk en bijstand. 

Akkoord en een hamerstuk in de raad.  

 

7. Huisvesting consultatiebureau Steenbergen, in pand Blauwstraat 30. 

De heer Van den Berge geeft aan dat het een logische stap is. Over de sluiting in de kernen wil hij 

graag weten wat de dorpsraden ervan vinden. Hij zou graag een integrale visie willen op het 

gemeentelijke accommodatiebeleid. Hij zou graag een compleet beeld willen hebben. Mevrouw 

Abresch acht dit een goed voorbeeld van bezuinigingen. Zij is zeer tevreden. De heer Ooms is 

akkoord. De heer Boluijt is ook tevreden. Accommodatiebeleid zou een welkome aanvulling zijn als 

visie. Mevrouw Van der Blom stelt een vraag.  

De heer Broos acht het een goed voorstel. Hij heeft nog een paar vragen. Mevrouw Baselier is 

tevreden. De heer De Neve vraagt of de eigenaar het oude gebouw zelf gaat slopen. 

 

Wethouder Van Geel geeft aan dat het consultatiebureau onderzoek heeft gedaan of er problemen 

waren met de eventuele nieuwe situatie. Dit bleek niet het geval. De voordelen zijn groter dan de 

nadelen. De locatie Oud-Gastel gaat sluiten. Accommodatiebeleid zal met de perspectiefnota 

meegenomen moeten worden. De wethouder verzorgt een lijst met gemeentelijke accommodaties.   

 

De heer Aarts geeft een verschrijving aan.  

 

Mevrouw Baselier vraagt of de dienstverlening in de kernen ook zo blijft. Welke garantie heeft de 

wethouder hiervoor gekregen.  

 

De heer Van den Berge dankt de wethouder voor de toezegging. Wethouder Van Geel geeft aan dat 

het geen schriftelijke afspraken zijn. Mevrouw Baselier wil graag opnemen in het stuk dat er een 

evaluatie komt. De wethouder geeft aan dat dit in het raadsstuk komt.  

 

Hamerstuk voor de raad.  

 

8. Eenmalige uitgaven 2013. 
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De heer Aarts 

De heer Boluijt doet een voorstel van orde. De voorzitter geeft aan dat de onderwerpen voor 

vanavond nu besproken worden en die van de commissie ruimte en economie aanstaande 

woensdag. De heer Aarts geeft aan dat hij graag afzonderlijke stemming over de diverse punten 

wenst. Hij geeft aan wat hij van de diverse genoemde budgetten vindt. De heer Broos heeft moeite 

met dit voorstel en stelt een aantal vragen. Mevrouw Baselier geeft aan dat zij akkoord is. De heer 

De Neve acht het merkwaardig dat er na het amendement weer een voorstel ligt. De heer Boluijt 

geeft aan te pleiten voor het uitbesteden van de Europese aanbesteding en de dementievriendelijke 

gemeente. De heer Ooms conformeert zich aan het raadsprogramma. Hij constateert geen nieuwe 

inzichten en ziet geen rede om dit te steunen. Mevrouw Abresch geeft aan de heer Ooms te steunen. 

Zij ziet niets nieuws en acht een aantal zaken vaag. De heer Van den Berge geeft aan dat hij geen 

argumenten ziet om dit te steunen.  

 

Wethouder Van Geel geeft aan waarom hij deze uitgaven nuttig acht.   

 

De heer Aarts De heer Boluijt De heer Aarts geeft aan dat er andere prioriteiten gesteld kunnen 

worden. De heer Boluijt geeft aan dat het leerlingenvervoer Europees aanbesteed moet worden. En 

dat dit extern gedaan dient te worden. De heer Aarts geeft aan dat er bij een andere gemeente 

gekeken kan worden. De heer Boluijt vraagt of een buurgemeente het voor niet zou doen. De heer 

Aarts vraagt om het zelf binnenhalen van expertise bij b.v. de VNG. De heer Broos geeft aan dat de 

wethouder zaken aangeeft die niet op papier staan. De heer De Neve herhaalt zijn standpunt. De 

heer Boluijt roept de fracties op om hun verantwoordelijkheid te nemen en dat nieuwe voorstellen 

wellicht zouden kunnen helpen. De voorstellen apart aanbieden wordt meegenomen naar het 

presidium. De heer Ooms geeft aan dat er bij het ontbreken van overschotten geen eenmalige 

uitgaven gedaan hadden kunnen worden. Mevrouw Abresch maakt een aantal opmerkingen n.a.v. 

de beantwoording en geeft aan dat extra informatie voor de raadsbehandeling zeer welkom is. De 

heer Van den Berge geeft aan dat een niet toereikend budget via de voorjaarsnota komt. Hij is van 

mening dat de voorstellen beter onderbouwd dienen te worden.  

 

Wethouder Van Geel geeft aan dat de begroting optimaal was en dat dit ook al in de perspectiefnota 

stond. Het is een uitstekende manier om dit op deze wijze te financieren. Deze systematiek is 

toegestaan. De wethouder is teleurgesteld, men lijkt het niet te begrijpen.  

De heer Van den Berge geeft aan dat het uitstekend gesnapt wordt, maar dat men het er niet mee 

eens is. De heer Ooms geeft aan dat de wethouder niet uitvoert wat er afgesproken is.   

   

Bespreekstuk voor de raad met betrekking tot de zaken voor deze commissie.     

 

9. Rondvraag. 

Geen vragen.  

 

10. Sluiting.  

De voorzitter sluit de vergadering om 20:50 uur.  

 

Aldus besloten in de vergadering van de commissie MENS & MAATSCHAPPIJ van 4 februari 2013 

 

             Griffier   de voorzitter  

 

 

            drs. E.P.M. van der Meer  C.F. Zijlmans 

 


